
 
 

 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 25.02.2021    în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta ordinară prin dispozitia primarului comunei nr. 52 din 19.02.2021 si 
convocarea nr.   2527 din 19.02.2021  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   consilieri 
ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin H.C.L. nr. 3 din 
18.01.2021  este domnul    Ciorîcă Ion  .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, cu 
respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-sanitare 
pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de propunerile 
dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va prezint și următoarele 
puncte de pe ordine de zi : 
1. Proiect de hotarare referitor la : Analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol 
pentru trimestrul  IV  al anului 2020  şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi. 

                                                                                Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
2.Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea contului de execuție bugetară  pe anul 2020. 

                                                           Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

 3. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea taxei de închiriere și a regulamentului privind 
modalitatea de închiriere a ulilajului buldoexcavator aflat în patrimoniul Unității Administrativ 
Teritoriale comuna  Morunglav,județul Olt. 
                                                                          Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
4. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea scoaterii din funcțiune,declasarea și casarea 
mijloacelor fixe prin patrimoniul Unității Administrativ Teritoriale comuna  Morunglav,județul 
Olt. 
                                                                         Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
5. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea Regulamentului privind gospodărirea comunei 
Morunglav. 
                                                                                     Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
6. Proiect de hotărâre referitor la: Desemnarea consilierilor locali din Cadrul Consiliului local 
Morunglav care vor face parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale 
ale Secretarului General al comunei Morunglav . 
                                                                                     Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
7.. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobarea  numărului de asistenți personali ai persoanelor cu 
handicap grav pentru anul 2021 . 
                                                                                     Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
8.Raport privind activitatea asistenților personali ai persoanelor cu handicap din cadrul Primăriei 
Morunglav ,în semestrul II -2020. 

                                                                   Prezintă :Inspector principal Perpelea Dana 
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9. Diverse. 
 
    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările ulterioare,,  
Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul ordinii de zi al 
ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la domiciliu  si trimise  
spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru exprimarea 
votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre oricare doua 
persoane apropiate. 
Se supune la vot ordinea de zi : 

                                 Cine este  pentru = 11 consilieri  
                                 Cine este împotiva— 
                                 Cine se abține --- 
  Cu votul  a celor 11  consilieri prezenti se aproba ordinea de zi . 

      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai bune 
conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de cuvant sa fie 
concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba lucrarile sedintei sa fie 
sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ , 
secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei anterioare pentru a 
da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea exactă a opiniilor exprimate în 
ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită președintelui de 
ședință ,supunerea la vot.  
 
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul  IV  al anului 2020  şi 
stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi. 
Se trece la discuții. 
    Domnul Primar ,conform prevederilor legale analiza registrului agricol se face trimestrial ,aveți și 
dumneavoastră proiectul de hotărâre și pe baza acestuia puteți face comentarii. 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea 
ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 4  din 25.02.2021  
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi Aprobarea contului de execuție bugetară  pe anul 2020. 
Se trece la discuții . 



Domnul primar – proiectul de hotărâre reflectă intreg bugetul anului 2020 ,modul de cheltuire a banilor 
și totodată excedentul bugetar constituit in sumă de 836.000 lei. 
      Domnul,consilier local  Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local  ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local  ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 5  din 25.02.2021  
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :Aprobarea taxei de închiriere și a regulamentului privind 
modalitatea de închiriere a ulilajului buldoexcavator aflat în patrimoniul Unității Administrativ 
Teritoriale comuna  Morunglav,județul Olt. 
Se trece la discuții . 
Domnul primar-am instituit această taxă pentru a putea ajuta cetățenii care solicită contra cost 
buldoexcavatorul . În toate cazuri de solicitări ,vom analiza ce se dorește să se facă și vom dispune legal. 
Domnul consilier local ,Gheorghe Mihai – este posibil ca acest buldoexcavator să fie numai pentru situații 
de urgență ,ați studiat legislația ? Una este să închirieze pentru un șanț și alta să spargă betoane,trebuie 
specificat acest lucru. 
Domnul primar  - se poate închirie ,evident că vor avea prioritate situațiile de urgență ,dar niciodată nu 
vom închiria buldo pentru spart betoane . 
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 6  din 25.02.2021  
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :Aprobarea Regulamentului privind gospodărirea comunei 
Morunglav 
Se trece la discuții  
Domnul primar – am inițiat acest proiect în speranța că mai aducem un plus de curățenie comunei , am 
stabilit conform legii obligațiile persoanelor fizice și juridice ,dar și sancțiunile . 
Vom face tot posibilul ca oamenii să înțeleagă , nu vom trece imediat la sancțiuni ,dar acolo unde este 
cazul o vom face . 
Am demarat achiziționarea de saci menajeri ,vor începe o activitate de colectare selectivă a deșeurilor 
solide reciclabile ,adică peturi ,hârtie,sticlă ,carton ,doze inițial pe satul Morunglav și dacă rezultatele sunt 
bune ,vom include și celelalte sate.  
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 



,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 7  din 25.02.2021  
Se trece la următorul punct al ordinii de zi : Desemnarea consilierilor locali din Cadrul Consiliului 
local Morunglav care vor face parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale Secretarului General al comunei Morunglav . 
Se trece la discuții. 
Domnul primar – legislația actuală ne impune acest lucru ,eu am propus pe domnii Stanciu Ion Adrian 
fost primar și pe Tutunea Nicolae – consilier local cu state vechi. 
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 8  din 25.02.2021  
Se trece la următorul punct al ordinii de zi : Aprobarea  numărului de asistenți personali ai 
persoanelor cu handicap grav pentru anul 2021 . 
Se trece la discuții. 
Domnul primar – am inițiat acest proiect conform legislației în vigoare dar și datorită faptului că în 
ultimele 5 luni de la un număr de 6 asistenți personali am ajuns la 14 . Vă propun pentru anul 2021 un 
număr de 15 posturi . 
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 9  din 25.02.2021  



 
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi : Aprobarea scoaterii din funcțiune,declasarea și casarea 
mijloacelor fixe prin patrimoniul Unității Administrativ Teritoriale comuna  Morunglav,județul Olt 
Se trece la discuții. 
Domnul primar –la venirea mea ca primar am găsit în curtea din spatele instituției mijloace fixe care sunt 
scoase din funcțiune de mai mulți ani ,dezmembrate , nu mai pot fi reparate și ocupă 90% din curte. 
   Dorim să mai păstrăm tractorul CASE ,să ne mai folosim de el până achiziționăm un alt tractor. 
 Toată această acțiune o vom face transparent .   
Domnul consilier local , Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că 
este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna consilier local ,Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul consilier local ,Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport 
,  învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 10  din 25.02.2021  
 
Se trece la ultimul punct ,Diverse . 
Domnul primar ,aștept de la dumneavoastră puncte de vedere ,propuneri pentru îmbunătățirea 
activității noastre.Eu vreau să supun atenției sectorizarea comunei privind gospodărirea unde 
dumneavoastră aveți responsabilități legate de comună dar și de oameni . 
Domnul consilier local Tutunea Nicolae – ați spus dumneavoastră de niște fluturași care trebuiesc 
împărțiți prin comună ,eu mă angajez să merg din casă în casă și să discut cu oamenii. 
Domnul primar – înștiințarea cetățenilor o vom face concomitent cu distribuirea sacilor menajeri. 
Domnul consilier local, Gheorghe Mihai – propun ca fiecare consilier să-și desfășoare activitatea în zona 
unde locuiește dar și unde a primit cele mai multe voturi. 
Implicare nu prea se face fără bani ,oamenii au nevoie de investiții. 
Domnul primar – așa este dar putem avea inițiative și fără bani de exemplu ,la Ghioșani am mers și am 
discutat cu fiecare în parte pentru ași amenaja în fața  gospodăriei.După insistențes-au așezat  lucrurile. 
Doamna consilier local Barcan Marinela –am fost în județul Vîcea pe drumul nostru de la Ghioșani ,de ce 
la ei se asfaltează din nou și la noi drumul este praf.Faceți cu buldoexcavatorul ceva pentru drumul ăsta 
,să se poată circula . 
   Doamna secretar general – DJ 644 este drum județean , în anii trecuți am făcut numeroase demersuri 
în acest sens ,nu am primit răspuns la nici-o sesizare ,dar dumneavoastră în calitate de aleși locali  puteți 
merge la Consiliul Județean în audiență la domnul președinte . 
Domnul primar – am făcut recent o sesizare la Cons. Județean în aces sens ,nu am primit răspuns ,poate 
primim după aprobarea bugetului. 
Doamna consilier local Barcan Marinela – la Ghioșani sunt familii care aruncă toate deșeurile și apa de la 
mașina de spălat în stradă.Oamenii m-au sesizat pe mine iar eu trebuie să vă spun dumneavoastră. 
Domnul primar – am fost sesizați și noi ,am discutat cu proprietarul ,se pare că a înțeles și după ce se mai 
îndreaptă vremea vom lua măsuri. 
      Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
25.02.2021 
    
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,CIORÎCĂ ION                                                        POPA MARILENA 
 


